
Wloclawek, dnia 30.12.2024r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Wtocfawek

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloctawek

lnterpelacja

W sprawie uporzqdkowania pasa drogowego wzdlui ulicy
Mystkowskiego, na osiedlu poludnie

Szanowny panie prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w osiedla poludnie zwracam siq z pro5bq dotyczqca potrzeby
uporzqdkowania pasa drogowego wzdlui ulicy Mystkowskiego do ulicy Ziqbiej. Dodatkowo
mieszka:icy zgfaszajq przero5niqte korony drzew co powoduje zasloniqcie lamp ulicznych izfq
widocznoic na tej ulicy.

Proszq Pana Prezydenta o zajqcie stanowiska w tej sprawie i pozytywne rozpatrzenie prodby.
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